



Dato: 4. december 2017

Til stede: Nils (DK), Line (DaSEN), Anders (DaSEN), Rasmus (DaJUN), Michael (DaSP), Henriette (DC), Fred (DC), Bellis (DaMINK), Marie Louise (DaMINK)

*Mødet finder sted hjemme hos Nils og Grethe som igen har lavet en dejlig aftensmad til os. Vi nyder maden og hygger sammen inden vi går over til mødet iflg. dagsorden.*

## 1. Siden sidst

Dette punkt springer vi over, af hensyn til tidsplanen.

Michael melder dog at der har været 3 møder i TLA. Der er afholdt en efterårsarrangement med god deltagelse. Forårsturneringen er planlagt og bliver afholdt på Råbjerggrunden.

## 2. KRM 2017 – hvad tager vi med fra mødet i Billund?

Marie Louise beretter at divisionsledelses stand som hun var med til gav masser af interessant input fra spejderne som lagde vejen forbi. Det var bl.a. at de lægger vægt på samarbejde mellem grupperne i en kommune på tværs af korps, eller at komme på kursus sammen med alle i en hel gren. I DL-udviklingsprojekt som Marie Louise er en del af efterlyses der mindre snak og mere handling.

Efter paneldebatten med ledelsesudvikling som emne hvor det var Fred & Marie Louise som var med som deltagere har vi talt sammen med en del andre divisionsledelser som var interesseret i vores makkerordning og vores GL/BE-møder.

Marie Louise foreslår at vi kan invitere andre divisioner med til vores GL/BE-møde den 22. marts. Fred prøver at følge op på dette når der inviteres.

## 3. Kommende begivenheder

### ❖ DiviJazz (20-jan)

Invitationen er sendt til alle ledere og alle seniorer. Nils efterlyser hvem der er økonomiansvarlig for arrangementet. Det er Henriette som er øko-ansvarlig for DiviJazz. Henriette, Anders og Line holder et møde på søndag den 10. december. Herefter skal der sendes et svar til GL vedr. tilmelding af grupperne samt om der er et alternativt mødested.

### ❖ DL-døgn (9-10. marts 2018)

Der står skrevet at vi inviterer bredt til DL-døgnet. Det vil vi til DL-døgn 2018. Fred undersøger muligheden om vi kan afholde DL-døgn hos Blackfoot med Kasper med med-arrangør. (red: Kasper har ikke mulighed da et møde i Dillekom er i vejen, men vi kan godt være hos Blackfoot). Indtil videre er det kun Fred som står som ansvarlig for arrangement. Der efterlyses en eller to mere som kan hjælpe.

### ❖ GL/BE møde (22. marts 2018)

Programmet er så småt ved at tage form. I samarbejde med Bie Andersen er vi kommet frem til at det er Stinne Busted Frederiksen som kommer med et oplæg til inspiration. Invitationen bliver sendt ud til gruppeledere og bestyrelser i første halvdel af januar. Det er Fred som står for arrangementet.





## ❖ Grupperådsmøder

Henriette arbejder på et oplæg som vi kan bruge når vi besøger gruppernes GRM. Det blev besluttet at Fred skriver "tips & tricks" til et godt GRM som kommer til at ligge på divisionens hjemmeside. Det er disse dato som er kendt på nuværende tidspunkt. (red: Der ligger nu en grøn blok på [forsiden](#))

Gruppe	Dato
Blackfoot Bloustrød	26. feb.
1 Lillerød	
Palnatoke	21. feb.
1 Birkerød	22. feb.
Peter Lassen	20/27 feb.
Skjoldmøerne	22. feb.

Gruppe	Dato
Claus Nar	
2 Birkerød	22. feb.
Stavnsholt Vikinger	
Birkegruppen	22. feb.
Brødeskov	21. feb.

## ❖ DRM 2018

Vi har fået mulighed for at afholde DRM hos Skjoldmøerne.

Vi beslutter at hver gren laver en skriftlig beretning, som vi bruger til at vise hvad Ravnsholt Division har gjort i det forgangne år.

Der besluttet også at til en af de kommende KLA møder, så tager Anders & Line emnet DRM op sammen med seniorerne

Som noget nyt, laver vi lidt om i dagsorden til DRM. I stedet for at beretninger fra f.eks. Råbjergfonden, Allikom ligger til sidst, så kommer de til at ligge i midten, og bliver afholdt samtidig på forskellige steder. Det giver den enkelte foredragsholder mere tid og deltagerne kan selv "shoppe" rundt til de oplæg som har interessen.

## 4. Udviklingsplan - Status

Her er mødet næsten løbet tør for tid, men Marie Louise beretter i forhold til Råbjerggrunden at Bellis, Anders og Michael har været med til en opstartsdialog med Råbjergfonden. Der var også masser af seniorer tilstede og op til flere motorsave kørte samtidig arbejdet hjem.

<https://www.facebook.com/raabjerghytten/>

Fred har sørget for at Råbjerghytten nu har en Facebook side som er en del af grundens [hjemmeside](#). Derudover kan Hytten nu findes på [Google Maps](#)

## 5. Eventuelt

Nils informerer at der stadig er åbne poster. De åbne poster vil ikke blive overført til næste regnskabsår, men bliver tabsført. Det bliver godkendt.

